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Mint kiderült, nem nyaralni járt Bunta Levente polgármester Spanyolországban, a hivatal
honlapján elolvashattuk a beszámolóját. Bunta Levente olyan fontos kérdésekre kapott választ,
hogy miként lehet ötvenezer hektáron, gyakorlatilag félsivatagi körülmények közt, édesvíz és
termőtalaj hiányában, paradicsomot vagy paprikát, zöldséget termeszteni.

  

A tapasztalatcserén arról is szó esett, hogy egy 100 ezres nagyságú spanyol városban hogyan
kell kezelni az évente érkező 20 ezer migránst. Továbbá mély következtetéseket vont le a 100
ezres spanyol városba érkező migránsokat kitevő többségi román jelenlét miatt is. Naponta hat
busznyi román érkezik, aki dolgozni szeretne, akik feladják az itthoni megélhetést a jobb
életszintvonal érdekében.

  

Jogos, hogy a felsoroltak mind súlyos és megkerülhetetlen problémák, amelyekre megoldást
kell találni. Sokkal hamarabb, mint az udvarhelyi autós-, kerékpáros forgalom helyzetére, a
tömegközlekedésre, a parkolásra, a tömbházak hőszigetelésének támogatására, a kulturális
tevékenység fellendítésére, a bűnözés visszaszorítására, sportlétesítmények építésére és
működtetésére, a város közvilágítási problémájának megoldására, az épített örökség
megóvására, a kórház támogatására és még egy-két ezekhez hasonló apróságra.
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